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Cambrils sempre ha estat una localitat molt esportiva. Abans, com a poble, i ara com a 

ciutat. La gran quantitat de clubs i d’equips dels diferents esports ha portat a les 

instal·lacions esportives cambrilenques a ser insuficients per dur a terme els diferents 

encontres de cada cap de setmana, i els cal trobar solucions mentre no arribin noves 

instal·lacions. 
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Potser l’esport més popular a casa nostra (després del futbol) és el bàsquet i el C.B. 

Cambrils a cops ha de recórrer als pobles veïns per trobar solucions a la manca 

d’instal·lacions, tal com hem dit (partits, entrenaments, etc.). 

 

Sense anar més lluny, ahir dissabte 12 d’abrils, a la tarda, vam poder assistir a un partit 

de bàsquet entre “l’amfitrió”  el Club de Bàsquet Cambrils contra el C.B. Vendrell (4t 

contra 1r), de Primera Territorial, sènior. Partit molt entretingut, disputat i de marcador 

curt (58-64) que s’emportà l’equip de la capital del Baix Penedès. I no ha estat el 1r 

encontre... També direm que, òbviament, vam poder veure força aficionats d’ambdues 

ciutats que estaven a la graderia del poliesportiu animant el seu respectiu equip. 

 

Això m’ha fet pensar que seria bo que, aprofitant que ja s’ha inaugurat el petit (massa 

petit) pavelló de la Roca a l’Escola Mare de Déu de la Ídem, s’estudiés la possibilitat de 

crear un o dos equips de mini bàsquet (femení i masculí) per recuperar el bàsquet a Mont-

roig, tot recordant que no fa gaires anys hi havia hagut bàsquet del bo (comarcal) i que 

actualment només ens queda l’equip veterà que juga alguns partits amistosos a l’any. 

Actualment, a Mont-roig hi viu més gent i el poliesportiu municipal compta amb una bona 

pista, bon parquet, bones instal·lacions... i tot seria més fàcil... 

 

I si ho provéssim...? 

 

 

 

 


